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PETYCJA 

W związku z planowanymi inwestycjami związanymi z budowami dróg w Suwałkach, 

my, niżej podpisani, mieszkańcy ulicy Stanisława Staniszewskiego zwracamy się z prośbą 

o podjęcie działań związanych z wykonaniem utwardzonej nawierzchni z asfaltu lub kostki 

brukowej na odcinku od ulicy Stanisława Staniszewskiego (droga Suwałki - Płociczno) 

do numerów budynków 

Prośbę swą motywujemy tym, że jest to droga gruntowa, nie uporządkowana, 

a po intensywnych opadach deszczu zalega znaczna ilość wody, co powoduje duże problemy 

z przejściem lub przejechaniem. W przyszłości może to również mieć negatywny wpływ 

na szybkie i skuteczne dotarcie służb ratowniczych do wyżej wymienionych posesji. 

Natomiast w okresie występowania wysokich temperatur po przejechaniu pojazdu dochodzi 

do nadmiernego pylenia z piachu, co negatywnie oddziałuje na organizm człowieka. 

Ponadto z informacji uzyskanych od dewelopera budującego nasze domy wynika, że ze strony 

Urzędu Miasta padła deklaracja o szybkim utwardzeniu nawierzchni. 

Oczekując odpowiedzi liczymy na zrozumienie i pozytywne rozpatrzenie naszej 

petycji. 

Z poważaniem 

Niżej podpisani mieszkańcy 


